
BRDSKÁ LIGA v požárním útoku

Zápis ze schůze rady Brdské ligy

Líchovy 19. 4. 2023

Přítomni: Karel Císař, Jiří Čížek, Matěj Koňas, Radek Sobotka, Michal Klika, Pavel Lachout,

Témata diskuze 

• Projednání stavu materiálu rozhodčích – nyní není potřeba nic nakupovat.

• Zlepšení péče o časomíru a terče – připraví se předávací protokol se seznamem 

materiálu, který každý pořadatel při převzetí podepíše, aby bylo zřetelné, že se nic 

nezničilo a neztratilo. Po sezóně by byl vhodný nový nástřik desek terčů a zhotovení 

ochraných obalů. 

• Kelímky – Radek Sobotka zajistí převzetí od Nalžovic. Následně se kelímky přeberou a 

vyřadí poškozené kusy, které se zlikvidují. Nechá se vyrobit 1000 ks nových kelímků, aby

se doplnila zásoba na letošní sezónu. Pořadatelé budou upozorněni, aby při soutěžích 

nepřijímali zpět poškozené kelímky (prasklé, okousané apod.) Rada nebo další pořadatel

je poté nemusí převzít. 

• Instagram BL –  v loňském roce se nevyužíval pro prezentaci ligy. Zajistit vybraným 

členům rady přístup na Instagram BL, aby se zde mohli pravidelně zveřejňovat novinky a

zajímavé materiály z jednotlivých kol. 

• Vyhlášení BL – začít hledat místo a jednat o vhodném termínu. Když bude mít někdo ze

soutěžních týmů zájem o pořádání vyhlášení může navrhnout místo a termín radě. 

Vybrat finální místo a termín ideálně do konce června.

• Tisk – papírů velkého formátu se startovním pořadím a pavoukem playoff pro 

pořadatele. Také vytisknout 1x pravidla pro rozhodčí, 1x pro moderátora a 1x pro radu. 


